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TATOBITSKÝ  INFORMÁČEK            
ČERVENEC  2023            vydání č. 247        ročník 21. 

 

Informace z obce                                                                                                                     

 

TRADIČNÍ  VAVŘINECKÁ POUŤ SE KONÁ  

11. – 13. SRPNA 2022 
  

Odvoz odpadu -    začíná  LETNÍ SVOZ   !!!! 

 

14.7., 28.7.  - svoz 1x za 14 dní  - červenomodré i žlutomodré označení popelnice 

  
V měsíci červenci bude  SBĚRNÉ MÍSTO otevřeno: 

 

 pondělí  11,00 – 11,30 hod.    

 čtvrtek  14,30  - 15,00 hod. (kromě 6.7.!!!!!-svátek!!!) 

+ každý sudý týden  -  sobota 1.7., 15.7., 29.7. 

              od 10,00 – 10,30 hod. (1 x za 14dní  sudý týden- sobota)  

. 

Chcete-li dělat větší úklid, je možné si objednat kontejner samostatně u TS Lomnice n.P. 

tel. 481 671 561, e-mail: info@tsmlomnice.cz 

 

  

Dobrý den, 

hlásíme změnu pracovní doby na poště Tatobity od července 

Od 3.7.2023 již bude vrácena původní pracovní doba pošty: 

PO  14:00 – 16:15   Děkuji za pochopení 

ÚT  09:30 - 11:45    Monika Těšínská DiS. 

ST  14:00 – 16:15   vedoucí oddělení 

ČT  09:30 - 11:45   pošta Semily 

PÁ  14:00 – 16:15   Tel: 954 341 341 

 

  

 MUDr. Marek oznamuje, že o prázdninách v termínech 19.7., 2.8., 16.8. nebude   

v Tatobitech ordinovat.        
                                                 

  

Milí rodiče, obec Tatobity otvírá od 1. 9. 2023 dětskou skupinu   Rosničky.  

Dětská skupina je určena pro děti od 1roku do 3 let. Rádi bychom touto cestou uspokojili 

poptávku rodičů o umístění dětí mladších 3 let do Mateřské školy v Tatobitech, která se 
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nachází ve stejné budově jako naše dětská skupina Rosničky. Díky tomu si děti mají možnost 

postupně zvyknout na prostředí a personál, který ho bude provázet dalším vzděláváním 

v mateřské škole a tím ulehčí dětem i rodičům nástup dětí do mateřské školy. Přestup z dětské 

skupiny do mateřské školy je možný i během školního roku, kdy dítě dovrší 3 let a jsou 

splněny náležité podmínky pro přijetí dítěte do mateřské školy. U nás Rosniček se snažíme 

dětem připravit klidné, milé a podnětné prostředí, aby se každé dítě cítilo bezpečně a mohlo se 

všestranně rozvíjet za pomocí kvalifikovaného a empatického personálu. Dbáme na 

individuální potřeby každého dítěte.  

Jakým směrem bychom chtěli jít: 

 Jedno z prvních odloučení děťátka od rodičů je nástup do 

školky. Mnohdy bývá bolestivý pro obě strany. Našim cílem 

je věnovat dítěti i rodičům individuální přístup a dostatek 

času k co možná nejjemnější změně v jedné z životních etap. 

 Každé děťátko je originál a my respektujeme jeho osobnost. 

Individuálním přístupem ho podporujeme a snažíme se mu 

pomáhat a vést ho k dalším úspěšným krokům. 

Co cestou vyzkoušíme: 

 Říká se, že hudba otevře všechna srdíčka a naplní je spokojeností. Proto i my s Vašimi 

dětmi budeme zpívat a hrát na různé hudební i nehudební nástroje. 

 Ve zdravém těle, zdravý duch. I s tím se počítá. Máme možnost navštěvovat 

tělocvičnu v přízemí i krásné dětské hřiště s klouzačkou, pískovištěm a houpačkami. 

Výjimkou nebudou ani procházky do okolní přírody. 

 Tvoření a malování to nás baví. 

Vše to zabalíme do té nejpřirozenější dětské činnosti a tou je HRA. Díky ní se 

děti učí novým věcem a objevují ten tak lákavý svět 😊. 

S plným bříškem půjde všechno lépe: 

 Zajišťujeme dětem stravování ze školní jídelny, která vaří i pro místní mateřskou 

školu. Tím jsou zajištěny všechny potřebné parametry a výživové normy pro 

stravování malých dětí. 

Bez odpočinku bychom to nezvládli: 

 Každé dítě má svoji postýlku s vlastní peřinkou a povlečením. Odpočinek je vždy po 

obědě, ale je možné, že některé z dětí je zvyklé ještě odpočívat i dopoledne. Vše 

domluvíme a co nejvíce přizpůsobíme tak, abychom vyhověli potřebám vašeho dítěte. 

Denní režim je co možná nejvíce pružný tak, abychom uspokojili potřeby vašich dětí. I 

tak se ale snažíme alespoň částečně kopírovat režim mateřské školy, aby budoucí 

přestup byl pro vaše děti co nejjednodušší. 

Více informací a přihlášky na OÚ Tatobity.       

        Těšíme se na Vás 😊… 
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ŠKOLA 

  INFORMACE ZE ŠKOLY A ŠKOLKY – HODNOCENÍ ŠKOLNÍHO 

ROKU 2022/2023 

Tak tu máme konec června a s ním pro školáky tolik vytoužené prázdniny. 

Dovolte mi, abych zhodnotil uplynulý školní rok trochu obšírněji.  

 

Dovolte mi tedy, abych ještě jednou připomenul, co všechno jsme za rok stihli a jak probíhala 

výuka. 

 

Letos byli všichni žáci vzděláváni podle našeho platného školního vzdělávacího programu – 

jak ve škole, tak i ve školce. Od září dochází k první revizi ŠVP. Takže nám zmizí předmět 

ICT v 5. ročníku a ve 4. a 5. ročníku nám přibude nový předmět Informatika. A pokud půjde 

vše podle plánu MŠMT, nejdéle do dvou let by mělo dojít k velké revizi ŠVP – prý si to po 

dvaceti letech zaslouží😊. 

 

Co se týká kontrol, letos jsme měli hloubkovou kontrolu z Kraje LBC a dále proběhly 

kontroly z hygieny, VZP a proběhl i každoroční audit. ČŠI nás kontrolovala v průběhu roku 

„pouze“ na dálku prostřednictvím INSPISu. V květnu páťáci absolvovali celoplošné testování 

a s radostí musím konstatovat, že skončili nad celorepublikovým průměrem. Doufám tak, že i 

letos bude přechod páťáků na druhý stupeň resp. gymnázium (oba přihlášení se dostali) 

bezproblémový jako v minulých letech. Celkově jsem rád, že nikdo neshledal žádné 

pochybení a vše máme v pořádku.  

 

Během roku jsme tedy splnili vše, co nám předepisují osnovy, a dokonce i něco navíc. 

 

A jakéže akce byly “navíc“? 

 

První byl určitě Výlet za poznáním (sama sebe) – letos jsme opět vyrazili na Benecko do 

chaty Bára, kde jsme plnili MPP a Enviromentální výchovu, hráli si, učili se a znovu si 

zdůraznili jasná pravidla, co se bude v průběhu roku vyžadovat a co se pro ně pokusíme 

uspořádat. A rok plynul… Během roku jsme několikrát navštívili turnovské divadlo 

(zejména děti za školky), jezdili jsme bruslit do Lomnice nad Popelkou, lyžovali jsme na 

Kozákově a plavali jsme v jičínském bazénu (opět s námi jezdily i Berušky a Ještěrky a 

soudě podle ohlasu dětí i paní učitelek, bylo to pro naše nejmenší opět prospěšné a snad tak 

budeme pokračovat i příští rok). Letos po delší době proběhlo i rozsvěcení vánočního 

stromu a vánoční besídka pro rodiče. 

V únoru a březnu ve školce a ve škole proběhl dětský karneval. V dubnu jsme oslavili 

příchod Velikonoc a proběhl rej čarodějnic. Ve školce proběhl druhý ročník Noci 

s Andersenem. Kromě povídání o knížkách to bylo spojené s přespáním ve škole a paní 

učitelky i děti si to moc pochvalovaly. 

Ve středu 5. dubna proběhl zápis do 1. třídy. Letos jsme zapsali devět nových prvňáčků. 

Jsou jimi Barbora Bedecsová, Matyáš Bušek, Josef Drahoňovský, Lilien Havelková, Jakub 

Jirman, Josefina Yuki Jonová, Nela Picková, Anna Srnová a Adéla Varečková. Od září tak 

bude školu navštěvovat 35 žáků. Organizace tříd bude stejná jako letos - spojen bude 1. a 2. 

ročník – třídní učitelka paní Mgr. Milena Kašová a 3., 4., a 5. ročník, kde třídním učitelem 

budu já. Určitě se opět všichni budeme snažit, aby se dětem ve škole líbilo a aby sem chodily 

rády.  
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V pátek 12. května pak v návaznosti na zápis do školy proběhl zápis do mateřské školy. 

Přihlásilo se nám celkem jedenáct dětí a po konzultaci s paní starostkou jsem se rozhodl, že 

to letos risknu a naplním školu až po okraj. Přijal jsem tudíž všechny děti, takže budeme 

kapacitně na vrcholu – ve škole bude 35 žáků a ve školce 34 dětí. Jsem si vědom, že to je 

hraniční, takže se budu ve spolupráci se zřizovatelem snažit udělat vše pro to, abychom byli 

připraveni na příští rok, kdy bychom měli prolomit pomyslnou hranici kapacity školy… 

 

Na konci května proběhlo již výše zmíněné testování žáků pátého ročníku (v 

celorepublikovém průměru jsme skončili v lepší polovině) a udělali jsme si dva menší 

výlety – Mikroregion Tábor pro nás uspořádal krásné setkání nazvané „Děti vítají jaro“ a 

navštívili jsme i semilské muzeum, kde jsme se seznámili s historií čokolády. 

 

V červnu jsme tu opět měli dopravní hřiště. Školka jela na výlet do Zvířetic a do IQ parku 

v Liberci. Škola jela na výlet ke Komárovskému rybníku, kde absolvovala noční přejezd na 

raftech.  

V úterý 6. 6. jsme se školáky vyrazili na Bezděz, protože jsme se přihlásili do soutěže O 

PŘESPÁNÍ NA HRADĚ za středověké hradní noci. Soutěž byla vypsána pro žáky 4. a 5. 

ročníku, takže v rámci keramiky, ale i projektově v rámci vlastivědy, výtvarné výchovy, 

českého jazyka, matematiky a ICT jsme se seznamovali s historií, tvořili prezentaci, počítali 

nespočítatelné (krásně se tím připravujeme na velkou revizi RVP) a hlavně modelovali 

velký 3D (200x65x70cm) model hradu. Dalo to moc práce, ale vše se nakonec podařilo. 

Model hradu byl týden vystaven ve škole a nyní už si ho můžete prohlédnout na samotném 

Bezdězu. A nejen tento model, ale i keramický obraz, vypálený hrad do dřeva, namalované 

obrázky, ale i malá dioráma…. Myslím si, že to je príma tip na výlet na letošní prázdniny, 

protože my už jsme to viděli – soutěž jsme totiž vyhráli a společně jsme z 24. na 25. 6. 

přespali na hradě, kde komfort je cizí slovo, ale vůně historie tu je cítit na každém kroku. 

Všichni jsme se shodli, že to byl úžasný zážitek a krásné rozloučení se školním rokem. 

Se školáky jsme se na konci června ještě rozloučili již tradiční stopovanou a pro budoucí 

školáky jsme ve spolupráci s paní starostkou uspořádali slavnostní rozloučení s předškoláky 

a poslední školní den i s páťáky.  

 

Sběr papíru pokračoval i letos – sebrali jsme 980 kg papíru a 10 kg pet lahví. Máte-li stále 

ještě něco doma, přineste to do školy svázané v max. 10 kg balíčcích a pomozte podpořit naši 

činnost. 

 

Subjektivně si myslím, že škola žije a snad se mi daří naplňovat původní záměr. Objektivní 

zhodnocení nechám na vás.  

 

Co říci závěrem? Určitě se sluší poděkovat. V první řadě bych chtěl poděkovat všem mým 

spolupracovníkům – paní učitelce, paní vychovatelce, paním učitelkám ve školce, paním 

kuchařkám, panu topiči a paním školnicím. Bez jejich poctivé práce si nedovedu chod školy 

vůbec představit. K 31. 7. končí ve škole na vlastní žádost paní učitelka Eva Klementová. 

Dostala prý novou pracovní nabídku, kterou nemohla odmítnout, protože ji v životě posune 

dál. Od září tak nastoupí do MŠ nová paní učitelka. Doufám, že se jí bude u nás líbit a stane 

se platným členem našeho týmu. 

Na škole máme i bohatou zájmovou činnost a s potěšením musím konstatovat, že se to daří 

zejména díky vstřícnosti jednotlivých vedoucích zájmových útvarů. Dovolte mi proto 

poděkovat i jim – za obětavou práci a za chuť dát kousek toho svého elánu do nelehké práce 

s dětmi – slečně Michaele Vaňkové za hodiny angličtiny u nejmenších, Bc. Žanetě 

Palounkové za vedení kroužku házené, paní MVDr. Ladislavě Šebkové za pohybový kroužek 

pro děvčata a paní Jitce Brožkové za kroužek šití. Příští rok máme v plánu pokusit se o další 
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kroužky, bude však záležet, zda se najde dost lidí, kteří by se chtěli dobrovolně a ve svém 

volném čase dětem věnovat. 

Dík patří Obci Tatobity v čele s paní starostkou Lenkou Malou, neboť i obec má lví podíl na 

spoustě akcí – od drobné, neviditelné dennodenní práce po třeba významnou pomoc na chodu 

školy. Děkuji sponzorům za příspěvky. Děkuji rodičům, že jim osud školy není lhostejný a 

pomáhají, kde se dá (brigády, odvoz dětí na akce, pomoc při organizaci výletu apod.). Děkuji 

PPP Semily za výbornou celoroční spolupráci a krásný podzimní projekt na Kozákově. Moc 

děkuji Jirkovi a Blance Huškovým za velkou pomoc (materiální i morální) při projektu 

Bezděz. V neposlední řadě děkuji i vám všem, kdo jste pomáhali a pomáháte škole v tom, 

aby vzkvétala. Ještě jednou DĚKUJI a věřím, že všichni společně uděláme vše pro to, aby i 

příští rok byl stejně bohatý jako ten letošní a aby dětem nemizel úsměv z tváře a sluníčko 

z duše. 

 

Přeji vám krásné klidné prázdniny, pohodovou dovolenou a v září zase na viděnou. 

 

Mgr. Pavel Vaněk, MBA 

ředitel školy 

 

červenec a srpen 2023 
3. 7. – 11. 8.  – přerušení provozu MŠ 

po 14. 8. – otevření MŠ 

po 28. 8.  – ŠKOLKA – rodičovské sdružení pro všechny rodiče Berušek a Ještěrek od 16:30 

 

Poznáváme Bezděz 
 

V dubnu mi mailem přišlo pozvání do soutěže Poznáváme Bezděz. Cílem projektu bylo 

navštívit hrad Bezděz a vytvořit obrázek. Soutěžilo se ve dvou kategoriích - 4. a 5. třída a 6. 

(nebo prima) a 7. (nebo sekunda) třída. Vítězná třída by vyhrála přespání na hradě spolu s 

doprovodným programem. Celkem se soutěže zúčastnilo více než čtyřicet škol z celé 

republiky a my jsme... ale pěkně popořádku😀. 

Jelikož je Bezděz mojí srdeční záležitostí, okamžitě jsem se snažil děti namotivovat, abychom 

se soutěže zúčastnili. A jelikož máme výborné děti, nedalo mi to ani tolik práce. Okamžitě 

jsme začali spřádat plány, co bychom mohli udělat. O výtvarce budeme malovat, to je jasné. 

O počítačích budeme dělat prezentaci, o matematice něco spočítáme a o vlastivědě si něco o 

Bezdězu řekneme. Krásný projektový záměr. Ale bude to stačit? Asi ne. Takže Týnka přišla s 

tím, že udělá Bezděz na 3D tiskárně, Honza ho vypálí do dřeva a Barča udělá keramický 

obraz. Ha - keramika. A nešel by udělat model Bezdězu? Děti se domluvily s paní učitelkou 

Vendulou a plán byl na světě. Uděláme velký Bezděz. Trvalo to měsíc a půl, než se hrad 

postavil, vypálil a nabarvil. Ale na co ho postavíme? Naštěstí jsme o tom hodili řeč s panem 

Huškem a ten nám spolu s manželkou vytvořil unikátní podstavec (opravdu moooc děkujeme 

za nápad, pomoc a hlavně realizaci👍). Na konci května jsme tak měli hotovo (týden byl hrad 

vystavený i ve škole) a odvezli jsme naše dílo na Bezděz spolu s ostatními výtvory. V úterý  

6. 6. jsme splnili i druhou podmínku soutěže, navštívili jsme hrad a já jsem s údivem zjistil, že 

povídat dětem o Bezdězu a o jeho tajných zákoutích zvládnu bez problémů sám (průvodci 

totiž na hradě jsou jen v letních měsících nebo po objednání) a kdybychom nepospíchali zpět 

na autobus, mohl bych jim povídat i déle😀. Takže vše máme splněno a teď už jen počkáme 

na výsledky. V úterý 13. 6. se sen stal skutečností - naše výtvory porotu tak zaujaly, že jsme 

celou soutěž vyhráli a můžeme se tak balit a těšit se na noc na Bezdězu😀🙌👍. 

A sobotu 24. června přišel den D. V půl jedné se sešli před školou Maruška, Nikča, Honza a 

Vojta. Týnku bohužel nepustila na hrad horečka (upřímně mě to mrzlo, protože Týnka byla 

velký tahoun a na noc na hradě se velice těšila) a Adam se Sofií měli jiný program. Barču 

jsme měli nabrat v Turnově a Zuzanka za námi dorazí přímo z Polska. Takže jsme všichni a 
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můžeme vyrazit. Po hodině jízdy nás přivítal majestátný Bezděz. Po počáteční zmrzlině jsme 

vyčkali na příchod organizátora soutěže a vše mohlo začít. Nejprve nás čekaly seznamovací 

hry s ostatními dětmi a po páté hodině jsme vyrazili s karimatkou, spacákem a dobrou 

náladou vzhůru do oblak. Za půl hodiny jsme byli na místě. Zpocení, ale usměvaví😀👍. Na 

hradě byl pro nás připravený večerní program - kovářská dílna, drátkování, střelba z luku a 

kuše a samozřejmě další společné hry - taneční, skupinové i hudební. Asi v devět hodin jsme 

dostali všichni společný dort a vydali jsme se na Velkou věž užít si západ slunce. To byla 

nádhera🙌. A překvapením nebyl konec - po západu slunce, když už na hrad padla tma, jsme 

zamířili do kaple, která byla osvícena svíčkami. Všichni víme, že tu je tajemný vstup do nebe, 

takže spolu s kouzelnou atmosférou jsme si v kapli popovídali o historii a zazpívali si. To byla 

akustika. To byla nálada. To byl ten pravý genius loci. Já osobně kvůli tomuto Bezděz miluji. 

A třeba po víkendu nebudu sám a i ostatní si Bezděz zamilují, protože ... ale to bych se už 

zase dostal k dlouhému výkladu�😀. Plni dojmů a krásy ducha jsme se zachumlali v 

purkrabském paláci do spacáků a během chvíle usnuli. Už jste se někdy ráno probudili a při 

pohledu vzhůru jste viděli gotickou křížovou klenbu? Už jste si někdy dali ranní čaj na 

prvním nádvoří? My ano😀👏👍. Ale čas se nedá zastavit, takže po snídani jsme se rozloučili 

s panem kastelánem i s autorem projektu Samuelem, oběma jsme poděkovali za 

neopakovatelný zážitek a vydali jsme se dolů počkat na rodiče. 

Jako poděkování za vše dostali všichni účastnící ode mne na památku tričko a ve skrytu duše 

věřím, že na to nikdy nezapomenou a alespoň malinkatá jiskřička lásky k historii byla ve 

všech navždy zažehnuta. 
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KULTURA

 

OTEVŘENÝ  ATELIÉR - KAREL PROCHÁZKA 

 
TATOBITY 27,  200 m POD PAMÁTNOU LÍPOU 

 

SOBOTA-15.července 2023-od 14hod. 
 

POSEZENÍ MEZI OBRAZY,  OBČERSTVENÍ-SAMOOBSLUHA- I  Z VLASTNÍCH 

PŘINESENÝCH ZDROJŮ,JAK PITÍ TAK I NĚCO K JÍDLU, 

MOŽNOST OPÉKÁNÍ. 

K POSLECHU I TANCI ŽIVĚ HUDBA VE STYLU 

BLUES-COUNTRY-ROCK-ROCK and ROLL 

VSTUPNÉ ZDARMA 

 

  

Český zahrádkářský svaz, Základní organizace Tatobity 

Naše organizace připravuje 17. výstavu ovoce, zeleniny a dalších přírodnin 

od 22. do 24. září 2023. Téma letošní výstavy je : 

Exotické rostliny a keře. 

Obracíme se na vás, vážení spoluobčané, kdo máte doma nějakou rostlinu tohoto druhu a 

mohli byste nám ji zapůjčit na naší výstavu budeme rádi. Bylo by to oživení výstavy. 

/ Případně fotografii, pokud má rostlina větší rozměry / 

Dotazy nebo informace podá Ing. Valný, č. tlf. 602 453 903 
 

SPORT 

 

 1.FC TATOBITY – FOTBAL SEZÓNA  2022 – 2023 

 

 Rok se sešel s rokem a my jsme na konci fotbalové sezony. Pro nás to byl po dlouhé 

době postup do nejvyšší okresní soutěže! Z této soutěže jsme měli všichni obavy, zda budeme 

hrát důstojnou roli. Nakonec jsme obsadili po 20. odehraných kolech krásné 6. místo. Je to 

střed tabulky, který zajišťuje účast v soutěži i v dalším ročníku. Získali jsme 29 bodů. 

Nejlepším střelcem týmu byl Lukáš Kunst s 10 góly, který však v jarní části sezony hostoval 

v Jizeranu Doubrava. Po odchodu starších borců byl tým doplněn zejména o navrátivšího se 

Michala Cimbála, od jarní sezony Radka Varečku, Vadyma a Viktora Rishkovi. Na závěr 

sezony se nám po letech navrátil do týmu i Radek Hloušek zvaný ,,Kydy,, Díky patří  Jardovi 

Bučkovi s Radkem Cimbálem, kteří když bylo opravdu potřeba, zaskočili a to velmi úspěšně 

za mladší hráče. Hrající trenérské duo Pavel Tušer – Jakub Kordač pokračují na svých postech 

i v nové sezoně 2023-2024. 

Díky patří celému spolkovému výboru za organizaci a přípravu k utkáním, Hůlkovým za 

přípravu dresů, obci Tatobity za pomoc, když bylo potřeba opravit trakturek, nebo výjimečně 

posekat okolo hřiště. 

 V neposlední řadě chci poděkovat všem fanouškům, kteří se nám vrátili do „Svijany 

Kiosek Areny“. Z vybraného vstupného a oblíbené tomboly jsme mohli realizovat akce 
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vypsané níže.  Svijanský pivovar se stal od jarní sezony naším sponzorem. Společně jsme na 

uspořádaných brigádách pokáceli největší břízy, nakoupili novou karmu tak, abychom zajistili 

teplou vodu pro mytí hráčů po utkáních. V neposlední řadě za účasti většiny hráčů byl 

připraven podklad pro 5 IBS kontejnerů na zavlažování. Nakoupili jsme další rozprašovač na 

závlahu trávníku. Poděkování patří Aleši Nezdarovi za instalatérské práce. V neposlední řadě 

velké díky Lucii a Pospovi, kteří se po všechna utkání starali o občerstvení. 

 Než začne nový ročník soutěže, chceme vybudovat sítě za bránami na obou stranách. 

Nákup tyčí nám přislíbila f. KOVO Mazánek. Na zlepšení vizualizace starší kabiny nám 

přislíbila pomoc stavební firma Hušek. 

            Na 22. července – sobotu, Vás chceme pozvat na turnaj veteránů od 35 let výše do 

Tatobit. Účast předběžně přislíbily 4 týmy včetně domácího. Turnaj bude spojen s grilováním, 

pivkem….  

 

Za výbor spolku Jiří Malý - prezident  
 

 
 

JUBILANTI 

15 let Pěničková Karolína   55 let  Korthová Pravoslava 

20 let Bartejsová Natálie   75 let Chalupka Jaroslav 

30 let Ing. Šutová Michaela   82 let Herdová Alexandra 

        GRATULUJEME!!! 

 

 

Přehled akcí v červenci : 

15.7. Otevřený ateliér -  Karel  Procházka 

 

 

Tatobitský informáček vydává OÚ Tatobity                                Evidenční číslo: MK ČR 20690 

Uzávěrka přijímání článků, podnětů, informací je vždy do 25. v měsíci (pro následující měsíc). Na výše 

zveřejněných akcích bude provedeno fotografování a fota budou použita při prezentaci obce Tatobity 

Počet výtisků: 270 

www.tatobity.cz                                obec@tatobity.cz  

http://www.tatobity.cz/

